

Title (en)
Toilet with urinal

Title (de)
Toilette mit Urinal

Title (fr)
Toilette avec urinoir

Publication
EP 1375761 A2 20040102 (DE)

Application
EP 03012293 A 20030612

Priority
DE 10226622 A 20020614

Abstract (en)
The suspended toilet bowl (5), mounted in or at the wall with a conventional carrier system (1), has an integrated mounting plate (2) for a complete swing urinal module (6). The urinal module swings on a horizontal axis (16) between an inactive position against the wall, and a working position with the inflow funnel (10) and its cover (13) at an angle over the toilet bowl with its seat and lid. The toilet bowl and swing urinal module grip around a low-level cistern (3) as an integrated installation, fitted to the common mounting plate of the carrier system.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Toilette mit einem Hänge-WC (5), das bei Inwandoder Vorwandinstallation an einem handelsüblichen Tragsystem (1) mit integrierter Montageplatte (2) angebracht ist und einem kompletten Klapp-Urinal- Modul (6), wobei das Klapp-Urinal Modul (6) um eine horizontale Achse (16) aus einer Nichtgebrauchs- bzw. Staulage in eine Gebrauchslage über die mit Toilettensbrille und Toilettendeckel geschlossene Toilettenschüssel (5) ausschwenkbar angeordnet ist. Das Hänge-WC (5) und das komplette Klapp-Urinal-Modul (6) sind, einen niedrigen Spülkasten (3) übergreifend, als integrierte Raum- und Montageeinheit ausgebildet und gemeinsam an einer WC-Montageplatte (2) des Tragsystems (1) befestigt (Fig. 5). <IMAGE>

IPC 1-7
E03D 11/00; E03D 11/14; E03D 13/00

IPC 8 full level
E03D 11/02 (2006.01); **E03D 11/14** (2006.01); **E03D 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E03D 1/003 (2013.01); **E03D 11/025** (2013.01); **E03D 11/146** (2013.01)

Citation (applicant)
• DE 8700949 U1 19870305
• DE 19900481 A1 20000727 - GRATZA PETER [DE]

Cited by
EP1500751A1; ITUD20110082A1; CN104196105A; EP3933129A1; NL1037689C2; CN114703938A; EP2281957A3; WO2010084334A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1375761 A2 20040102; EP 1375761 A3 20040929; DE 10226622 A1 20040108; DE 10226622 B4 20070531

DOCDB simple family (application)
EP 03012293 A 20030612; DE 10226622 A 20020614